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Het voorwoord van de vorige editie (jubileumeditie) stond geheel in het 

teken van het 25-jarig bestaan van Holenpathe. Dit geldt ook voor de 
inhoud van die editie. De vaste rubrieken en ingezonden kopij moesten 

even wijken. Alle kopij kwam deze keer van de redactie zelf. Zo ontstond er 
ruimte om terug te kijken op 25 jaar Holenpathe, interviews met diverse 
dorpsgenoten en persoonlijke verhalen van de “vijfentwintigers”. Natuurlijk 
aandacht voor de redactieleden van het eerste uur en een kans voor de 
huidige redactie om zich eens voor te stellen. 
Met ingang van deze nieuwe editie pakken we de gewone draad weer op. En 
dat gaat zeker lukken, want de redactie wordt verrijkt met maar liefst drie 

nieuwe leden. Na onze oproep voor nieuwe leden is dit een prachtig 
resultaat en laat zien dat het ‘dorpsgevoel’ nog springlevend is. Ook het 
belang van een dorpskrant wordt hierdoor onderschreven. Een mooie 

opsteker voor de Holenpathe. We zijn er blij mee. 
Dus kom maar op met uw kopij/bijdragen vóór 13 november 2021 
                              

                                           
                        Thema: Een heerlijk avondje! 
 

 

------------------------------------------------------------------------------------

Inhoud 

 Voorwoord Pag. 2 
 Inhoud Pag. 2 

 Burgerlijke stand Pag. 3 
 Even voorstellen                              Pag. 4 
 Buurtproat Pag. 6 
 Wetenswaardigheden Pag. 9 

 Verenigingsnieuws Pag. 11 
 Op visite bij Pag. 27 
 Kinderpagina Pag. 30 
 Column Pag. 31 
 Blog Univé 

Hersenspinsels 
Pag. 33 
Pag. 36 

 Activiteitenagenda Pag. 26 

 

------------------------------------------------------------------------------------ 

Kopijdata jaargang 2021-2022 
 

2e editie kopijdatum 13 november thema: Heerlijk avondje 
3e editie kopijdatum 8 januari  thema: Winterdip 
4e editie kopijdatum 5 maart  thema: Buitenwerk 

5e editie kopijdatum 30 april  thema: Polonaise? 
6e editie kopijdatum 17 juni  thema: Vlieg er eens uit! 

 

Voorwoord 



3 

 

 

Burgerlijke stand 
                                                                                                                                                                                                                                                                             

 

Nieuwe inwoners: 
 

• Arno en Esther Kraak met zoontje Jens       Hoofdweg 190A 

• Tim ter Schure en Marlon Sittrop                Hesselinghstraat 10F 

• Esmaralda Eekhout  

met kinderen Fabio en Alessa Bos               Hoofdweg 45A 

• Jessica Prinsen en Cor Gerlofsma                Grote kamp 14 

• Michel van Nieuwkoop en Astrid Oosterhof 

met kinderen Milan en Nikki,                      PJ. Gorteweg 3 

• Roy van Lier en Zinzi de Nekker                 Westerse kamp 6 

• Lisan Stuiver en Thijs Kramer                    Wilfred Berrystraat 14 

• Jessica Elsinga met zoon Defno                  Hoofdweg 148 

• Bodiem Tromp                                          Hoofdweg 199 

 
 
 
 

 
 

  

-------------------------------------------------------------------------------------  
  

Geboren:  
  

17-03-2021     Victoria  Dochter van Paula van Dijk en   

                                   Richard  Hetebrij,                  Oltholtstraat 1                                                                               
 
08-05-2021    Sven                Zoon van Arno en Esther Kraak  
                                            broertje van Jens,               Hoofdweg 190 A 
 
12-05-2021    Guus Henk Jan Redze    Zoon van Ronald en Astrid Kleinsmit 
                                            broertje van Vayan en Zeger,   Grote Kamp 7 

 
29-07-2021    Damiën            Zoon van Sharon en Jeffrey Oord  
                                            broertje van Sarah,                 Hoofdweg 135 
 

22-08-2021    Daan               Zoon van Willemien Postma en Patrick Wemer 
                                            broertje van Lieke en Amy, Lycklamastraat 15 

 
30-08-2021    Jinse Senn       Zoon van Reinder Zandstra en Jeldou Dam  
                                            broertje van Lyna,                   Hoofdweg 132 

    

  
 

 

 
Bovenstaande informatie is niet ontleend aan gegevens van de gemeente maar 
verkregen uit persoonlijke informatie. Excuses voor eventuele onvolkomenheden 
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Even voorstellen 

 
 
Wij zijn Thijs Kramer en Lisan Stuiver, zijn 24 en 22 jaar jong en zijn 
sinds 1 juli 2021 trotse eigenaren van ons huis aan de Wilfred 
Berrystraat 14 in het mooie Oldeholtpade. Voor ons beide niet een geheel 
onbekend terrein. We hebben het huis overgekocht van Thijs en Bertha 
Koopman, dit zijn de opa en oma van Lisan. Thijs is dagelijks te vinden 

bij loon en aannemersbedrijf de Samenwerking in Elsloo als 
vrachtwagenchauffeur en Lisan is werkzaam als ambtenaar bij Gemeente 
de Fryske Marren in Joure op afdeling Burgerzaken. Groeten! 

 

 

 
Wij zijn sinds 31 juli blijde bewoners op de P.J. Gorteweg 3 te 
Oldeholtpade. Op dit adres wonen: Michel van Nieuwkoop, Astrid 
Oosterhof, de tweeling Nikki en Milan van 2 en onze Franse bulldog Mia. 
Nu nog ongetrouwd, maar in juni 2022 gaan we trouwen. 
Michel komt oorspronkelijk uit Den Haag maar woont al een hele lange 

tijd in Wolvega. Astrid is geboren in Heerenveen en heeft daarna in altijd 
Wolvega gewoond. We zijn erg blij met deze prachtige plek en ons 
heerlijke uitzicht. Groeten, Astrid Oosterhof 
 

 
 

Van de redactie 
 
 

Bij het samenstellen van de jubileumeditie wilden we ook de 

mensen noemen die in de afgelopen 25 jaar deel hebben uitgemaakt van de 
werkgroep of anderszins betrokken zijn geweest bij de Holenpathe. Het 
gevaar schuilt er dan echter in dat je iemand ‘vergeet’. Eén iemand die we 
nog zeker moeten noemen en die ook veel voor de dorpskrant heeft gedaan 
in Andries van Huizen. Andries heeft een aantal jaren de foto’s voor de 

Holenpathe verzorgd. Veel van zijn prachtige foto’s hebben een plek 
gekregen op de omslag van de Holenpathe, iedere keer weer passend bij 

het thema. Andries nogmaals bedankt daarvoor! 
 
Welkom! 
In de vorige editie heeft u kunnen lezen dat de werkgroep op zoek was naar 
nieuwe redactieleden. Drie dorpsgenoten hebben op deze oproep 
gereageerd en zijn inmiddels bij de eerste vergadering aanwezig geweest. 
Ria Haasdijk, Richard van Hoogwaarden en Sonja Deli-Mulder, van harte 

welkom in de redactie! 
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Buurtpraot 
 

 

Hamersweg Maria Kemper - maria@bouwbedrijfkemper.nl 
  

*Qua temperatuur was het niet een zomer om te luieren maar één om 
actief te zijn. Ook de buren van de Hamersweg hebben in deze periode niet 
stilgezeten. Bij de fam. Hogeling, werd de tijdelijke woonunit opgeruimd en 
afgevoerd omdat hun nieuwe woning gereed is terwijl fam. Vd Hoeven, een 
flinke slag gemaakt heeft met funderingswerk t.b.v. hun nieuwe woning. Als 

deze woning gereed is, zijn alle woningen aan de Hamersweg sinds de 
zeventiger jaren vernieuwd. 
 

*Hoewel de woningen niet echt oud zijn, hebben vele bewoners al diverse 

maatregelen genomen om de woning energiezuiniger te maken.  
Beginnende bewustwording van energietransitie? 

 

*In Leeuwarden liepen tijdens het evenement Culturele Hoofdstad reuzen 
door de stad maar in Oldeholtpade reed op een mooie zomeravond ook een 
geweldige reus op een wagen achter een tractor. De immens grote 
voetballer van 3.5m hoogte is thuis gemaakt door woodcarver Grethe Marie 
Broersen. In opdracht van Plaatselijk Belang Oldeberkoop werd dit enorme 

beeld naast huisnr. 13 gecreëerd en stond op het laatst zelfs in de steigers. 
Het prijkt nu permanent in het Sterrenbosch aldaar. 
 

*Sinds dit voorjaar heeft de fam. Zwanenburg, wonend op nr. 6, het nieuwe 

onderkomen voor B&B gasten “Lyts Stercorando” gereed. Vanaf de opening 
is het een komen en gaan van gasten en zelfs internationaal is deze 

accommodatie geboekt. Er verbleven tevens meerdere mensen uit de 
randstad en die hebben erg genoten van de rust, ruimte maar voornamelijk 
van de schone lucht, zo zeiden ze! Zo’n opmerking doet ons des te meer 
beseffen in wat voor geweldige omgeving wij wonen! 

 
*Constantijn Tilanus heeft creatieve 
ouders maar kan er zelf ook wel wat 

van. Deze zomer is hij geslaagd voor 
VMBO-theoretisch en heeft hij ook 
meegedaan aan een kunstwedstrijd 

van de Kijkzaal in Wolvega. Zijn 
creatie, gemaakt van afvalmateriaal, 
heeft in de categorie jeugd van de 

vakjury de 2e prijs gewonnen en de 
eerste prijs van de publieksjury! 
  
Wat heb jij nog meer in petto……?  

 

  

mailto:maria@bouwbedrijfkemper.nl
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Bos- en buitengebied                      Gerlinda Delfsma – g.delfsma@home.nl 
 

*Karin Maatman heeft de smaak van het wandelen helemaal te pakken. 
Onlangs heeft ze het Elfstedenpad gewandeld, een route van 275 kilometer. 
Nu is ze samen met haar man Edward inmiddels al met een volgende route 

gestart, het ‘Hanzestedenpad’. Een heerlijke, sportieve bezigheid! 
 
*In het bos- en buitengebied zijn leuke dingen te beleven. Zaterdag 28 
augustus was er weer de fokdag van Fokvereniging ‘Het Friese Paard 
Wolvega e.o.’ Er waren veel deelnemers en het was weer een groot succes. 
 
*Als redactielid van de Holenpathe was het fijn om te horen dat het 

jubileumnummer door de dorpsgenoten zo goed werd ontvangen. We 

hebben er als redactie ook veel tijd in gestoken. En waar hard gewerkt 
wordt, worden ook fouten gemaakt. Nou ja, een fout, er werd iets over het 
hoofd gezien. Redactielid en buurtgenoot Truus is degene geweest die de 
rubriek met de 25-jarigen voor de jubileumkrant heeft samengesteld. De 
kopij was al verzonden naar de drukker toen ze erachter kwam dat de 

bijdrage van Nick Maatman nog in haar mailbox stond; kan gebeuren. Dit 
willen we graag goedmaken dus bij deze alsnog de bijdrage van Nick! 

Hey, 25 jaar geleden stond mijn wiegje 
in Oldeholtpade op Hoofdweg 97. Ik 

werd geboren als eerste zoon van 
Edward Maatman en Karin Maatman-
Oostra. Ondertussen is er natuurlijk het 

een en ander gebeurd. Na mijn 
basisschooldiploma te hebben gehaald 
op OBS de Striepe werd ik naar het 

VWO gestuurd op het Linde College. Al 
op mijn dertiende stopte ik met 
voetballen bij VVO omdat mijn 
interesse voor het schaakspel de 
overhand kreeg. Op de zaterdagen kun 
je niet alles tegelijk, dus het is dan een 
kwestie van keuzes maken. Een aardige keuze was het wel, omdat het 

me later de Nederlandse jeugdtitel en de meestertitel opleverde. Na het 

VWO ging ik studeren in Groningen – de plek waar ik nu nog steeds 
woon. Aanvankelijk koos ik voor de studie Bedrijfskunde. Niet echt een 
goede keuze, omdat je op die studie nou eenmaal niet zoveel leert. Toch 
heb ik het afgemaakt, waarna ik filosofie ging studeren. Dit was veel 
interessanter! Na een overbrugginsjaar kon ik aan de Master beginnen, 
die ik recentelijk heb afgerond. Tegenwoordig schrijf ik een 

schaakcolumn voor het Dagblad van het Noorden en de Leeuwarder 
Courant. Tevens ben ik bezig met allerlei projectjes, op een 
ontdekkingsreis om erachter te komen wat ik nu werkelijk wil in dit 
leven.  

mailto:g.delfsma@home.nl
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Wetenswaardigheden 
 

Klassieke concerten in Stephanuskerk Oldeholtpade 

Ons dorp is in het bezit van een uniek gebouw met de Stephanuskerk aan 
de Hoofdweg. Het gebouw is in bezit van de Protestantse Gemeente Ter 
Holten en wordt natuurlijk gebruikt als locatie voor de kerkdiensten. Een 
kerk in een dorp is een beeldbepalend gebouw en is dus voor de gehele 
dorpsgemeenschap een waardevol bezit. Niemand zal het ontgaan zijn dat 

kerken langzaam leeglopen en dat dit in veel dorpen in Friesland en elders 
grote problemen tot gevolge heeft om kerken financieel overeind te houden. 
Gelukkig is dat in ons dorp niet aan de orde, de kerk staat fier overeind, is 
in de afgelopen decennia door de kerkrentmeesters als op een rots 
gebouwd en dat zal zeker ook zo blijven. Maar 1 keer in de drie weken 
gebruiken voor een dienst is wel wat mager als je weet dat er zoveel meer 
kan in dit mooie gebouw. In de jl. uitgegeven dorpsvisie van ons dorp wordt 

onder het kopje cultuur ook aangegeven dat er op dat gebied best nog wel 
wat bij kan in ons dorp. We willen als kerkbestuur dit gebouw voor 
meerdere doeleinden beschikbaar stellen en in combinatie met het naast 
gelegen restaurant en kerkelijk centrum zijn er diverse mogelijkheden. Het 
is dan ook een uitdaging om op dit gebied meer te ontwikkelen en een 
eerste opzet gaat dit najaar plaatsvinden.  

Het kerkbestuur van Ter Holten werd begin dit jaar benaderd door Jasper 
Bon. Hij is initiator van een groep van ongeveer 25 musici gebundeld onder 
de naam Scarbo Musica - www.scarbomusica.nl. Dit collectief organiseert op 
een aantal plaatsen in Nederland klassieke concerten. Daarbij viel ook het 
oog op onze kerk en zo werd er een opzet gemaakt waarbij er door het 

collectief een vleugel in de kerk is geplaatst en zijn er in de periode 2021-
2022 een 6-tal concerten gepland. Zie voor data ook de agenda in deze 

dorpskrant. Inmiddels is er een Pr-man aangesteld, t.w. Jan van Hes, die 
met enthousiasme gestart is om deze concerten te promoten. 
Ondersteuning voor hem van een paar vrijwilligers uit deze omgeving zou 
mooi zijn en mogelijk groeit vanuit dit initiatief er op cultureel gebied iets 
moois in ons dorp. Wij als kerkbestuur bieden daartoe een prachtige locatie. 
Voor meer info neem contact op met Henk Raggers 06-53477221 of 
admin@terholten.nl 

 
Koffiemorgen in Kerkelijk Centrum 
Sinds een paar jaar is er op donderdagochtend van 10 uur tot 12 uur 

koffiedrinken in ons dorp. Dit gebeurde eerst in ‘t Anlopien en nu in het 
Kerkelijk Centrum van Ter Holten. Dit is voor iedereen toegankelijk (jong en 
oud).   U kunt hier een praatje maken met dorpsgenoten, maar ook een 

discussie gaan we niet uit de weg. Deze ochtenden draaien op vrijwilligers.  
Via deze weg nodigen we u graag uit voor een praatje en een kopje koffie 
of thee. Kom gerust binnenstappen, er zijn geen kosten aan verbonden. We 
houden nog steeds rekening met de coronamaatregelen zolang dat nodig is. 
 
Voor info vooraf mail: diaconie@terholten.nl 
 

http://www.scarbomusica.nl/
mailto:admin@terholten.nl
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Verenigingsnieuws  

 
Tennisvereniging In et Hoolt 
  
Hoe is het nu, was de vraag. 
Nou, we hebben niet echt mogen mopperen in de coronatijd. We konden 
vrijwel altijd gewoon door tennissen en nu wordt er alweer volop getost op 
de dinsdagmiddag en de woensdagavond. Natuurlijk kun je ook altijd wel 
terecht voor losse partijtjes op een van onze 3 banen. Wel gingen de 

competities niet door en dat heeft de mensen wel aan het denken gezet 
blijkbaar. Normaal komen we wel met 9 à 10 teams voor de dag en dat is 
bewonderenswaardig veel voor zo`n kleine vereniging. Voor de competitie 
die deze keer alleen in het najaar plaatsvindt, hebben we maar 3 teams in 

kunnen schrijven. Dat zijn natuurlijk de echte toppers. Op de dinsdag wordt 
het de komende tijd erg druk. `s Middags om de week en `s avonds om de 

week spelen onze beide damesteams. Op de vrijdagavond speelt dan ons 
gemengd dubbelteam. Altijd leuk om even te kijken. 
 
Met sportieve groet, 
Bouke Kleefstra, bestuur TV in et Hoolt 

 
---------------------------------------------------------------------------------- 

Plaatselijk Belang 

 
Hoe is het nu met het programma “Energietransitie en duurzaamheid”      
uit de dorpsvisie?? Nou, goed! We staan aan het begin. De overheid is bezig 
met het Klimaatakkoord, Provincie en Waterschappen zijn bezig met de 
Regionale Energie Strategie en de gemeente is bezig met de “Transitievisie 
Warmte” en “Wijkuitvoeringsplannen. 

Ja, duhhh!! Gaaaap!  

En wat kunnen wij dan doen? Nou, heel makkelijk! Energie besparen! Wat 
de gemeente, provincie of overheid ook bedenkt voor onze toekomstige 

verwarming; isoleren en energiebesparen is altijd goed!! 

Uit de enquête is gebleken dat heel veel inwoners van Oldeholtpade al bezig 
zijn (geweest) met energiebesparen. Ook zijn er een aantal inwoners die 
wel willen maar wat terughoudend zijn met actie want die wachten op de 
gemeente; totdat die wat richting geeft. Da’s logisch want wat kun je nu 

doen waarbij je zeker weet dat je het achteraf niet verkeerd hebt gedaan?? 

Nou, heel makkelijk! Begin eenvoudig met energie besparen en Isoleren!!En 
daar gaan we mee aan de slag! De gemeente ondersteunt dit en zet 
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Energiecoaches in die je mee kunnen helpen te kijken hoe en waar je kunt 
isoleren en energie kunt besparen.  

Daarnaast gaan we (ook vanuit de gemeente) vanaf oktober weer op pad 
met een warmtebeeldcamera. Hiermee maken we inzichtelijk hoe het 
gesteld is met de isolatie en evt. warmtelekken van een huis. Dit geeft 
inzicht waar je bijv. tocht en isolatie kunt verbeteren. 

Meld je aan als je een gesprek met een energiecoach en/of een warmtescan 
van je woning wilt hebben. 

Ook zoeken we mensen die mee willen helpen in de Werkgroep 
“Energietransitie en Duurzaamheid”. Meld je aan: Je hoeft niet per se een 

techneut te zijn! We zoeken ook mensen die kunnen organiseren en 
motiveren maar die vooral enthousiast zijn! 

Aanmelden voor een energiegesprek of warmtebeeldscan: 
Gesprek@deduurzametoekomst.nl 

Aanmelden als lid voor de werkgroep energietransitie en Duurzaamheid: 
WerkgroepED@vanput.speedlinq.nl 

Je kunt je daar ook aanmelden als je energiecoach wilt worden! Als je meer 

wilt weten: bel gerust. 
Chris van Put 
 
------------------------------------------------------------------------------------ 

V.V.V. 

 
Dorpsfeest 2021 
Afgelopen juni heeft het alternatieve dorpsfeestprogramma plaatsgevonden. 
Wat hebben wij leuke, positieve reacties mogen ontvangen! Het programma 
begon op vrijdagmiddag bij de Striepe. De Jeugd V.V.V. had een actief 
programma opgezet voor alle kinderen. Groep 1 en 2 deden onder 
begeleiding van ‘meester Frits’ apenkooi in de gymzaal. Groep 3, 4 en 5 

gingen de strijd aan in een ‘Lego-masters’ competitie en groep 6, 7 en 8 
probeerden te ontsnappen uit een escaperoom waarbij ze allerlei 
vraagstukken op moesten lossen.  

Op de vrijdagavond was er een online bingo. Een groot succes met over de 
100 deelnemende dorpsbewoners. Er waren leuke prijzen te verdienen, 
deze werden aangeboden door lokale ondernemers. Familie van der Hoeven 
ging er met de hoofdprijs vandoor; een waardebon van €75,- te besteden 

bij een lokale ondernemer.  
Op zaterdagmiddag startte er een mooie fietsroute door de gemeente, 
onderweg stond het V.V.V.-bestuur klaar met wat drinken, fruit en ijs. Het 
was een gezellige, sportieve middag waaraan ruim 70 dorpsbewoners mee 
hebben gedaan. Ook was er een extra prijs voor het fietsgroepje die de 
leukste foto wist te maken. Op de zondag sloten we het feestweekend af 

mailto:Gesprek@deduurzametoekomst.nl
mailto:WerkgroepED@vanput.speedlinq.nl
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met een mooie autopuzzeltocht. Een tocht waarin deelnemers niet alleen 
hebben kunnen genieten van de mooie route maar ook werden uitgedaagd 
door verschillende vragen en opdrachten.  

Een geslaagd weekend met ‘alternatieve’ activiteiten, anders dan anders, 
maar zeker niet minder gezellig! 

Belangrijke data 

• Op 12 november om 19:30 vindt de ledenvergadering plaats in de 
Rustende Jager, graag opgeven via de mail. 
(oldeholtpadevvv@gmail.com) 

• Op 13 november staat de Rocknight gepland, ook in de Rustende 
Jager. Datum van de voorverkoop volgt.  

Bovenstaande activiteiten gaan alleen door wanneer de corona 

maatregelen dit toelaten. 

 

Mededeling  
De informatieverstrekking van het V.V.V. loopt voornamelijk via de Holenpathe. 
Omdat de informatie soms sneller gaat dan het drukken van de Holenpathe maken 
wij ook gebruik van Facebook (Feesten Oldeholtpade).  

Wij zijn ons er van bewust dat niet alle dorpsbewoners actief zijn op dit social media 
kanaal. Daarom willen wij alle dorpsbewoners van Oldeholtpade de kans bieden om 
informatie via de mail of via briefpapier in de brievenbus te ontvangen. Wilt u hier 
graag gebruik van maken?  

Mail dan uw verzoek naar oldeholtpadevvv@gmail.com dan zorgen wij ervoor dat u 
op de hoogte blijft van alle activiteiten van het V.V.V.  

VVV Bestuur Oldeholtpade 

mailto:oldeholtpadevvv@gmail.com
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S.C.O 
 
 

Korfballers voorzichtig optimistisch  

 
De vakanties voor de werkenden lopen ten einde. De scholen openen weer 
hun deuren. Sportverenigingen worden opgestart richting een nieuw 
seizoen, waarvan niemand weet hoe dat zal verlopen. Veel is nog onzeker 
ook al mag de F1 in Zandvoort doorgaan, zitten de voetbalstadions weer 
voor twee derde vol en is de anderhalve meter in het hoger onderwijs 
losgelaten.  

 
Helaas weet niemand wat het virus in de nazomer en herfst gaat doen ook 
al zijn de meeste mensen gevaccineerd, zijn de symptomen na een 
positieve test bij jongelui mild en wordt er gehamerd op voldoende 
(natuurlijke) ventilatie. En zeker niet alleen in oude gebouwen die niet 

potdicht geïsoleerd zijn en waar soms nog wel een raam open kan of mag.  
 

Na de aftrap (uitworp) door de 1e selectie zijn inmiddels alle trainingen met 
de hervatting van het schooljaar opgestart. Het voorlopige veldprogramma 
is gepubliceerd en de samenstelling van de 22 teams is in een ver 
gevorderd stadium. Toch blijft dat laatste elk jaar een lastig item. Niet 
iedereen ontwikkelt zich even snel, heeft evenveel aanleg of drive. Daar 
komt bij dat SCO een vorm van samenwerking is aangegaan met KV 

Leonidas in Noordwolde om meer wedstrijdkorfbal, teams met evenveel 
heren als dames, met standaardjeugdteams te kunnen spelen.  
 
Ook verwachtingen in de sport komen niet altijd uit. Zo moest het geplande 

kampeerweekend met overnachting voor de jeugd geschrapt worden 
vanwege de corona maatregelen, maar mocht het Leonidas jeugdtoernooi 
met een zowaar grotere deelname dan vorig jaar daarentegen gelukkig wel. 

Dat biedt hopelijk perspectief voor een normaal 1e deel veld dat start in het 
tweede weekend van september, de uitzwaai dag van Nederland NL naar 
het EK medio oktober in De Steense, de start van het daaropvolgend 
zaalseizoen en wellicht de MTB-tochten.   
 
De komende maanden zullen op veel terreinen duidelijk maken of het 
overal in onze maatschappij weer gaat bruisen, er weer het nodige mag en 

wat het nieuwe normaal wordt. Na anderhalf jaar zijn we daar met elkaar 

wel aan toe. Wat zou het mooi zijn als onze minister-president op 1 
november zou kunnen aankondigen dat alle corona maatregelen de ijskast 
in kunnen.     
 
Nieuwsgierig naar het reilen en zeilen bij de blauwhemden? Volg ons dan 

via onze website www.kvSCO.nl , facebook of Instagram.  

 

http://www.kvsco.nl/
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Vocalinde 

 

VocaLinde pakt de draad weer op 
 
Nadat we voor de zomervakantie alweer voorzichtig waren begonnen, 
hebben we eind augustus de zangavonden op dinsdagavond in de grote zaal 

van de Rustende Jager weer opgestart. Het laatste jaar was ook voor alle 
koren een bijzonder lastige tijd. De coronamaatregelen maakten het 
onmogelijk om bij elkaar te komen en toen het weer voorzichtig kon durfde 
nog lang niet iedereen het weer aan om met gepaste afstand bij elkaar te 
komen. Ook blijkt dat juist deze tijd doorwerkt in de motivatie van onze 
leden om koste wat het kost lid te blijven, waardoor er toch een aantal zijn 
afgevallen. Dat zal niet alleen bij ons het geval zijn, we moeten ons 

blijkbaar allemaal hervinden in het nieuwe normaal. Deskundigen hebben 
daar allemaal mooie uitleg voor en in talkshows op tv krijgen we daar veel 
over te horen. Maar welke zekerheid hebben we dat we niet weer 
terugvallen in weer een nieuwe variant van het covid-virus.  

Maar de realiteit is ook dat we als koor heel graag verder willen. We pakken 
met elkaar het culturele leven weer op en samen in een koor zingen is 
daarbij een belangrijke vrijetijdsbesteding. VocaLinde is een koor met spirit 
en het repertoire is de laatste jaren volledig omgezet naar populaire 
popmuziek. We zingen hedendaagse nummers die herkenbaar zijn voor 
iedereen, jong en oud, maar dan wel met een uitdaging en dus 
meerstemmig of in een door de dirigent eigen gemaakt arrangement. 

Daardoor ontstaat er een eigen stijl van het koor. En dat maakt het juist 
daarna zo leuk en uitdagend om het dan aan anderen te laten horen in 
bijvoorbeeld een concert. Wil jij ook samen met ons dat gevoel krijgen dan 
ben je van harte welkom op dinsdagavond van 20.00-22.00 uur in de zaal 
van de Rustende Jager via de ingang Kerkelijk Centrum. En die oproep is 
bestemd voor iedereen dus mannen (juist mannen), vrouwen van alle 
leeftijden uit de wijde omgeving van Oldeholtpade: Kom Zingen bij 

VocaLinde!    

Het bestuur. 

 
 

     Vanaf Oktober weer te koop: 

                 Aanmaakhoutjes / brandhout 
                 Gemaakt door een Wajonger. 

                 3 extra volle zakken voor €11,50 
                 Info: 0561-688374 
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Ter Holten 
 
‘Hoe is het nu?’ 
Afgelopen maandag bracht ik na de vakantie mijn zoontje voor het eerst 
weer naar de peuterspeelzaal. Op de terugweg naar huis kwam een moeder 

van school voorbijgefietst. ‘Hoi!’, ‘Hoi!’ ‘Hoe is het nu met jullie?’ ‘Goe….’ En 
weg was ze alweer. De vraag ‘Hoe is het nu met jou?’ stellen we vaak, en 
snel, en soms ook wel eens zonder na te denken. En hoewel de intenties 
van deze schoolmoeder ongetwijfeld oprecht waren kon ik onmogelijk op 
haar vraag antwoord geven. In mijn geval voelde ik me goed, maar toen ik 
verder liep bedacht ik me dat dit ook heel anders had kunnen zijn. In het 
korte moment kon ik onmogelijk ‘het gaat niet goed!’ schreeuwen. De 

sociale regels dwongen mij om te antwoorden met ‘goed’. En zo werd dit 
gesprekje niet meer dan een ‘beleefdheidsgesprek’ zonder dat we echt 

nader tot elkaar kwamen. U herkent dit soort momenten vast uit uw eigen 
leven. Ik probeer om de ‘hoe gaat het met je?’-vraag alleen nog te stellen 
als ik echt tijd heb voor het antwoord. Hoewel dat best lastig is tijden een 
vluchtige ontmoeting (want wat vraag je als je geen ‘hoe gaat het?’ mag 
zeggen?) vind ik het toch waardevol om dit vol te houden. Op het moment 

dat ik wel de tijd heb, en oprecht geïnteresseerd vraag ‘hoe gaat het?’ dan 
ontstaat er namelijk al gauw een diep gesprek. Het is de kern van wat we in 
de kerk ‘pastoraat’ noemen. Als ik bij mensen op bezoek kom is het vaak de 
eerste vraag die ik stel. En als mensen de ruimte voelen om eerlijk te 
antwoorden komt het gesprek vanzelf op gang. Het is daarmee een 
kostbare vraag, waar je dus zuinig mee om moet gaan. En ik stel de vraag 

dit keer dus ook niet aan u als lezer van dit blad, ik kan immers nu niet 

naar uw antwoord luisteren. Maar ik wil u wel uitdagen, stel de komende 
tijd deze vraag ‘hoe is het nu?’ eens oprecht aan iemand anders, en neem 
de tijd voor elkaar. Ik geloof dat het hele mooie ontmoetingen op kan 
leveren. En wilt u uw verhaal toch een keer aan mij kwijt? Dan mag dat 
altijd, maar dan maken we een afspraak, zodat ik de tijd voor u heb. Mijn 
contactgegevens zijn te vinden op www.terholten.nl 

Het ga u goed. 
 
Jeroen Knol, 
kerkelijk werker PG Ter Holte 

 

 

 

 

 

 

  

http://www.terholten.nl/
http://www.terholten.nl/
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OSW 
 

Hoe is het nu met de OSW? 

Een nieuw seizoen staat voor de deur. Het bestuur en de Ledenraad zijn 
medio augustus bijeengeweest om te kijken wat er zoal weer aan 
activiteiten opgestart kan worden. De leden van de ledenraad hebben 
namelijk ieder een activiteit onder hun hoede en dus is zij een belangrijk 
orgaan binnen de OSW.   

Ieder had weer zin om te beginnen na zo’n lange periode van het niet 
kunnen. Eenzaamheid slaat soms toe bij het missen van sociale contacten 

en te weinig afleiding hebben. We zijn dan ook blij dat met ingang van 
maandag 30 augustus gestart is met de activiteit ‘Biljarten’. Er is nieuw 
onderdak gevonden bij Kitbedrijf Van Veen aan de Chroomweg in Wolvega. 

Daar konden de beide biljarts van de OSW terecht. Dit betekent dat er 
ruimte is voor nieuwe biljarters. Er zijn acht groepen die van maandag t/m 
donderdag op zowel de middag als de avond biljarten en in de morgenuren 
kan er worden geoefend voor die dat wil.  

Op de dinsdagmorgen wordt er aan Aquarobic gedaan en op de 
dinsdagmiddag is er Jeu de boules (zolang het weer het toelaat) en iedere 

tweede dinsdag van de maand wordt een fietstocht gehouden. Ook begint 
op de dinsdagmorgen het Meer Bewegen Voor Ouderen (MBVO) in zowel het 
Parochiehuis als in De Rank. Tevens is er op de dinsdagmiddag het 
Internationale Dansen (De Rank). Ook de senioren bij FysioSport (5 
groepen) beginnen weer met de sportlessen op de dinsdagmorgen (2 

groepen), woensdag-, donderdag- en vrijdagmorgen.  

Op de woensdagmorgen is het Zwemmen gestart in heerlijk warm water en 
ook het Schaken vindt weer plaats. Tevens kunnen er schaaklessen worden 
gegeven of de kennis kan worden opgefrist. In de middag wordt in de 

buitenlucht aan Klootschieten gedaan achter bij Van der Valk. Tevens is er 
op woensdagmiddag klaverjassen in het Parochiehuis (om de veertien 
dagen). Op woensdagavond 15 september komt de festiviteitencommissie 
in actie met een optreden van ‘Helemaal Hollands’ (locatie Klijnstra).  

Op de donderdagmorgen is het Bowlen weer begonnen (Fit&Fun), word er 
ook gewandeld vanaf 9.00 uur (start Hema) en is er ’s middags Sjoelen en 

Klaverjassen (iedere week locatie Klijnstra) en is er ’s avonds Jeu de 
boules-training.  

Vrijdagmiddag wordt er aan Koersbal gedaan (locatie De Rank).  

Medio september beginnen de schilderlessen (Parochiehuis) en ook de 
Bingo in Lyclama Stins gaat weer van start. De 4 leesgroepen pakken de 
boeken weer uit de kast en de Kunstgroep heeft eind oktober een 
museumbezoek gepland.  Op vrijdagavond 22 oktober komt muziekgroep 
THC Oostergo (De Rank). Een echt avondje uit! 
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Het gaat goed met de OSW en de leden komen dan ook graag weer in actie! 
Er is keus genoeg aan activiteiten maar leden kunnen ook altijd activiteiten 
aanbrengen. Het is het zeker waard om de haalbaarheid te onderzoeken!  

Hartelijke groet namens de OSW, 

Sjoukje Held  www.osw-wolvega.nl 

------------------------------------------------------------------------------------ 
Vogelwacht Oldeholtpade 
 

 

Vogelwacht Oldeholtpade e.o. is een groep van enthousiaste 
mensen met een instinctieve voorliefde voor vogels en hun 
natuurlijke omgeving. Wij proberen de natuur een handje te helpen als het 
even tegenzit; dit in samenwerking met boeren- en jagersorganisaties, 

andere vogelwachten, Staatsbosbeheer, It Fryske Gea en bijvoorbeeld de 

BFVW (Bond van Friese Vogelbeschermingswachten).  
Onze activiteiten bestaan o.a. uit nazorg van weidevogels, het onderhouden 
en monitoren van nestkasten, het ringen en registreren van roofvogels en 
kerkuilen en het registreren van zwaluwen. Ten tijde van strenge winters 
zorgen wij voor wintervoedering.  
 
Onze jeugdafdeling is groot en actief. Hiernaast hebben we enkele projecten 

zoals de observatiehut  ‘Gerrits Hutte’ aan de Lolkema’s laene en het 
broedeiland in de Lendevallei. Wij organiseren jaarlijks  excursies, brengen 
het krantje de Hooltekster uit en daarnaast zorgt Freddie voor de 
Ooldejoarskuier. Helaas heeft de coronapandemie eraan bijgedragen dat 

verschillende activiteiten geen doorgang hebben kunnen vinden. We hopen 
op een beter jaar! 
  

Spreekt u dit nu aan en wilt u ons ondersteunen? Wordt dan lid van onze 
vereniging voor 7 euro per jaar. Een jeugdlidmaatschap kost 5 euro per 
kalenderjaar.  
 
U kunt ons ook volgen via facebook en de site van de BFVW.   
Wij hopen u als lid te mogen verwelkomen!  

  
Het bestuur van Vogelwacht Oldeholtpade e.o.  
Vogelwachtoldeholtpade@outlook.com  

https://oldeholtpade.friesevogelwachten.nl/  
Leo Westenbroek: 06-46346932 (voorzitter) 
 
 

 
 
 
 

  

Wilt u een nestkast kopen? Leuk om te krijgen 

maar ook om weg te geven! Neem contact op  
met Leo  06-46346932  

http://www.osw-wolvega.nl/
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Kinderopvang ’t Hummelhûs 
 
Nieuws van ’t Hummelhûs 

Na de schoolvakantie hebben we bij ’t Hummelhûs nieuwe peuters mogen 
verwelkomen, zowel op de peutropvang als hele dagen (dagopvang) 
En ook op de baby-dreumes groep zijn een aantal nieuwe hummels 

gekomen. 
 
Momenteel werken we op de groepen met het thema dieren. We zingen 
allerlei leuke nieuwe liedjes, lezen boekjes en doen spelletjes die allemaal 
te maken hebben met het thema dieren. Het is een passend thema bij ’t 
Hummelhûs. 
Als we naar buiten gaan in de tuin dan laten de dieren al van zich horen. De 

kinderen op de groep reageren hier altijd enthousiast op. Nu met het thema 

kunnen we de dieren nog extra betrekken tijdens de activiteiten. Er wordt 
veel geknuffeld met de konijnen en de geitjes. De leidsters en kinderen zijn 
vaak in de stallen en in het weiland te vinden tussen de dieren.  
Het is fijn om alle kinderen weer op de groep te hebben en ze zien genieten 
van alle gezelligheid. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://pbs.twimg.com/profile_images/3443662936/c771668fcc2a8796f2c63c9db9cf3a99.jpeg
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De Striepe 

 

 
------------------------------------------------------------------------------------ 
Flying Stars 
 
The Flying Stars bin weer begonnen mit de rippetiesies. De  
schetsies en lieties lagen al een hiele pose te waachten in de map. We 
konnen op maendagaovend, 23 augustus dus gewoon los. En we hadden ok 
wel nocht om weer wat te doen en mekere weer te zien. 
Dit was et goeie ni’js. 
Et minder mooie ni’js is, dat the Flying Stars opholen. Nao dit seizoen is et 

gebeurd. D’r bin een peer meensken, die wat aanders willen en opvolgers 
bin d’r niet. Vergeet ok niet, dat et volk oolder wodt en et opbouwen, 
ofbreken, sjouwen mit et spul steeds zwaorder. 
We hebben in november nog optredens in Hooltpae, Wolvege en 
Noordwoolde. Disse optredens bin alliend veur donneteurs.  
We hopen temeenste dat alles deur mag gaon. Want, we willen nog ien 
seizoen flink knallen. 
 
Femmie 



27 

 

 

 

Op visite bij ? 

Met deze nieuwe rubriek starten wij bij Yvonne van Hoorn. Yvonne woont in 
de Franckenastraat, samen met haar dochter Elizabeth, de katten Obie en 

Wally en haar hond Maddy. Yvonne is geboren in Amsterdam waar ze 36 
jaar met veel plezier heeft gewoond. Haar tijd in Amsterdam herinnert ze 
zich nog goed. Met name eind jaren zeventig, begin jaren tachtig toen 
Yvonne werkzaam was in de taxfree shop op Schiphol. “Ik heb daar zoveel  
leuke dingen meegemaakt”, vertelt Yvonne enthousiast. Op de vraag wat 

dan, is er aan anekdotes geen gebrek. Zoals die keer dat een groep 
reizigers, die nog nooit een roltrap hadden gezien, erop gingen staan en 
daar pardoes ook afvielen. Of het moment dat een Scandinavische toerist 
dusdanig diep in het glaasje had gekeken dat hij met zijn aktekoffer al 
kruipend naar de gate ging. Daarnaast heeft ze ook veel beroemdheden 
gezien. Al met al heeft Yvonne 10 jaar op Schiphol gewerkt. Dan wordt 

Yvonne plotseling wat minder enthousiast, als ze vertelt dat ze een half jaar 

bij de Telegraaf administratief werk heeft verricht. “Dat was niet mijn ding”, 
vervolgt ze haar verhaal. Ik denk dat ik haar begrijp. Yvonne is wat je 
noemt “een mensen mens”. Dat blijkt ook wel als ze met de volgende 
werkgever op de proppen komt. Weliswaar een “Melkert” baan* maar wel 
een hele leuke; bij het oudste kinderdag verblijf van Nederland; Femina 
Muller aan de Ruijsdaelkade in Amsterdam.  “Het gebouw is er niet meer 

maar ik heb nog steeds contact met een aantal collega’s van toen”, vertelt 
Yvonne. Tijdens het gesprek wordt er nog een beetje gemijmerd over 
Amsterdam in vroegere tijden.  
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“In 1996 leerde ik mijn man Bauke kennen. Een echte Fries. In 1997 zijn 
we toen verhuisd naar Wolvega en wat later naar Oldeholtpade”. Dan valt 
er even een stilte. “Ik heb vreselijk moeten wennen”, vertelt Yvonne. “Dat 

heeft mij bijna 10 jaar gekost. Het verschil met de grote stad was enorm. 
“Ik had een hondje, Flo, die er niet goed tegen kon als je zijn vacht ging 
scheren. Als je op de helft was vond hij het genoeg en begon dan te bijten. 
Dan liep ik met een half geschoren hond door het dorp. Niemand die er iets 
van zei. Dat was in Amsterdam wel anders geweest. Dan hadden ze wel 
gevraagd wat ik met dat beest had uitgespookt. Dat adrem zijn miste ik wel 
eens”. “Of dat iemand iets tegen mij zei en dat ik me dan afvroeg hoe hij of 

zij dat wist. Dat gaf soms een beklemmend gevoel”. Ondertussen ben ik 
hier gewend en vind ik het een geweldig dorp om in te wonen. Ik heb hier 
mijn vrienden en mijn (vrijwilligers) werk. Ik hoef hier niet meer weg”. 
Yvonne heeft ondertussen nog vrijwilligerswerk gedaan bij peuterspeelzaal 
het Blokje in Wolvega. Het Blokje is weg, maar Yvonne heeft ondertussen er 

alweer een paar jaar opzitten als vrijwilliger bij de voedselbank. Dat doet ze 
naast haar reguliere werk als woon-leef assistent bij Alliade. Daar voorziet 

zij de bewoners van maaltijden, drinken en een luisterend oor. Yvonne, 
bedankt voor de gezelligheid en je verhaal. 
 
*De Melkert baan was een initiatief in Nederland om mensen met een grote afstand tot de arbeidsmarkt en 

beperkt arbeidsperspectief via gesubsidieerde arbeid werkervaring op te laten doen. De Melkert baan werd in 
1994 ingevoerd en vernoemd naar de toenmalige minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid Ad Melkert. 

Personen werkzaam in een Melkert baan werden soms "melketiers" genoemd, hun baan een "werkervaringsplaat 

 

 
 

  

 

[Trek de 
aandacht 

van uw 

             Let op  Let op  Let op:  

Wilt u het oude papier plaatsen op de 
clusterplaatsen van de afvalcontainers? 

                    Alvast bedankt. 
 
 

 

 

 

 

 Uitnodiging informatieavond Biodiversiteit. 
14 of 16 september 2021 

    Waar?      Café “De Rustende Jager” 
    Hoe laat?      20:00 tot 22:00 uur.         
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Column 

 
Hoe is het nu? Een oprechte vraag. En dan mag je toch ook een 
antwoord verwachten. Je wilt toch echt weten hoe het met die ander gaat? 
Maar al te vaak stellen we die vraag uit gewoonte, of een poging om 
beleefd te zijn. Dat laatste is nog uit te leggen. Amerikanen maken er 
helemaal een potje van. Tijdens een reis door Amerika werd ik als 
vreemdeling  doorgaans begroet met “how are you?” of “how are you 

doing?” Standaard kreten zonder enige betekenis. De man bij de 
benzinepomp, de taxichauffeur, de gids en de juffrouw van de supermarkt. 
Bij iedereen rolde het er vanzelf uit: “how are you doing?” Vaak was ik in de 
verleiding om te zeggen “wel, nu je het toch vraagt, heb je even….?”  Maar 
goed, je bent te gast dus je houdt je fatsoen. Hoe is het nu? 

Het is ook het thema van deze Holenpathe en het bovenstaande moet u 
daarom maar even met een korrel zout nemen. Hoe is het nu, of hoe staan 

we ervoor na anderhalf jaar Corona? Als buurt, als dorp, ons land etc.?  
Natuurlijk hebben we een aantal dingen niet kunnen doen. Evenementen en 
feesten sowieso niet maar ook het gezellig samen zijn op verjaardagen of 
gewoon bij elkaar op visite gaan. Wat drinken bij vrienden of ouderwets aan 
de bar hangen! Vul maar in wat u het meest heeft gemist. Hoe is het nu? 
Misschien is het nog te vroeg om de balans op te maken? Laten we ons 

ondertussen concentreren op de dingen die gewoon wel door zijn gegaan. 
Mensen werden verliefd. Mensen zijn in het huwelijk gestapt, er worden nog 
steeds kinderen geboren, jonge mensen slagen nog steeds op school of 
vinden een baan. We letten nog op onze ouderen en de kinderen gaan weer 

naar school. We maken plannen en gaan weer (met beperkingen) op 
vakantie. Nou ja, u begrijpt wel welke kant ik op wil. Er is al lang geen 
sprake meer van een totale lockdown, we genieten alweer meer vrijheid. 

Het wordt allemaal wat dragelijker. Hoe is het nu? Jammer genoeg zien we 
ook hoe een virus een wig kan drijven tussen groepen in onze samenleving. 
Ouderen die zich ergeren aan de roekeloosheid van de jeugd t.a.v. 
besmettingsgevaar, terwijl diezelfde jeugd ouderen zijn gaan zien als een 
bevoorrechte groep die niet zo moeten zeuren. En dan zijn er ook nog de 
vóór –en tegenstanders van vaccineren. De complotdenkers gooien daar 
nog een schepje bovenop. Het schiet allemaal niet op. De broodnodige 

solidariteit tussen de bevolkingsgroepen gaat richting “code rood” om maar 

even een gangbare term te gebruiken. Ik hoop dat het verstand zal 
zegevieren en we dit snel achter ons kunnen laten.  
Dan blijft er nog één uitdaging over: Hoe gaan wij om met het nieuwe 
“normaal”? Wijkt die echt zoveel af van het oude? Als er iets is wat Corona 
ons gebracht heeft in positieve zin, dan is dat het besef dat we van elkaar 

afhankelijk zijn en dat we beter op elkaar moeten gaan letten/passen. Dat 
we wat vaker vragen hoe het nu is. Niet alleen nu maar ook in het “post 
Corona tijdperk”. Mijn wens: Dat het jullie goed mag gaan. 
P.R. 
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Blog Univé 
 
Alles goed? 
Na 3 weken afwezigheid, in verband met vakantie, mag ik weer aan het 
werk. Om heel eerlijk te zijn was mijn hoofd daar nog niet helemaal aan 
toe. Ja, we hebben een prima vakantie gehad. We hebben 2 weken 

gekampeerd op Ameland, ook wel de Waddendiamant genoemd.  
 
De eerste werkdag na de vakantie mag ik voor het eerst een dag werken op 
ons hoofdkantoor. In tegenstelling tot pré corona heb ik de parkeerplaatsen 
voor het uitzoeken. Mijn collega verwelkomd mij en vraagt of “alles goed 
is”. Automatisch antwoord ik ja. Maar “alles” is helemaal niet goed.  
De vrijdag ervoor zijn we teruggekomen van vakantie en ter hoogte van 
Leeuwarden kreeg de aanhanger, met daarop 4 fietsen, 3 tenten, 1 

koelkast, 6 koffers, 8 stoelen, 2 tafels en een krat boodschappen, een 
klapband. Ik stuurde de auto naar de kant van de weg en belde de 
Alarmcentrale van Univé. Omdat ik pechhulp heb meeverzekerd, kan ik 
gebruik maken van een bergingsbedrijf die mijn aanhanger afsleept. Samen 
met 4 kinderen (Esther zat in een andere auto met de 2 andere kinderen) 
stapte ik uit en zochten we een veilige plek. Binnen 5 minuten was er ook 
een medewerker van Rijkswaterstaat en die wilde dat we de aanhanger 

afkoppelden en doorreden naar de berger. Na enige tijd arriveert de berger 
en vraag ik hem de aanhanger door te brengen naar een “bandenhal”. Na 
wat heen en weer bellen is er nog geen duidelijkheid en besluit ik samen 
met de kinderen naar huis te rijden.  



34 

 

 

 
In de loop van zaterdag krijg ik hoofdpijn. Vreemd, want pas in de loop van 
de middag krijg ik mijn 2de vaccinatie. Ik heb niet gehoord dat mensen voor 

een vaccinatie al last krijgen van bijwerkingen. Na mijn 2de vaccinatie ga ik 

naar huis. De hoofdpijn zakt niet af. Esther geeft nog aan dat het eventueel 
wel stress kan zijn in verband met het pechgeval van vrijdag. Dat lijkt mij 
sterk… 
 
Zondagochtend lijken de klachten wat minder geworden. We besluiten met 
de kinderen naar de “Open Stal” in Oldeberkoop te gaan. Na een wandeling 
van maar liefst 9 kilometer voel ik mij steeds slechter. Hoofdpijn, koorts, 
vermoeidheid spelen op. En na het eten ga ik direct naar bed. Als een blok 

val ik in slaap. Na het wakker worden, neem ik een warm bad en wat 
pijnstillers. Ik doe mijn teamleider nog een berichtje dat ze er rekening mee 
moet houden dat ik maandag afwezig ben.  
 
De bewuste maandag word ik met een katerig gevoel wakker, maar besluit 
wel naar het werk te gaan. Het lijkt erop dat mijn klachten niet gerelateerd 
zijn aan de 2de vaccinatie. Een dag later lig in de tandartsstoel. Ik hoop dat 
ze de oorzaak kunnen vinden, maar helaas. Wellicht heeft er iets tussen de 

kiezen gezeten en is dat er vanzelf tussen uit gegaan. Op de röntgenfoto is 
niets te zien en ook het tikken met een voorwerp op de kiezen brengt niets 
aan het daglicht. Enigszins opgelucht ga ik weer naar het werk. Nu, 
inmiddels 2 weken later, is de pijn bij vlagen weer terug. Dus op de vraag 
‘alles goed’, heb ik gelogen. Nee, niet alles is goed.  

We hebben een heerlijke kampeervakantie gehad met ons achten. De 

eerste week scheen de zon volop. De tweede week was tussen de buien 
door ook prima. En de kinderen hebben zich heel goed vermaakt. In 
tegenstelling tot veel andere kampeerders hebben wij de boel droog weten 
te houden. En als ik dan het nieuws lees over extreme 
weersomstandigheden, wateroverlast in Limburg en dat er nog nooit zulke 
hoge temperaturen gemeten in Canada, prijs ik mij gelukkig met een 
waterig zonnetje.  
 
Alles goed? Het meeste wel.  
 
Jeroen Mulder 
Ambassadeur Univé Noord-Nederland. 
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HERSENSPINSELS 
 

‘Slaat de rook uit de schoorsteen naar 
beneden, behoort ’t droge weer tot het 
verleden’ 
 

Tja nu is het ook wat…ik overval jullie lezers van de Holenpathe wat 
plompverloren met deze spreuk, 
maar deze spreuk spreekt zo voor zich. 
De herfst is in aantocht. Wij ontkomen er niet aan dat wij  langzaam maar 
zeker het najaar inglijden met soms wat guur weer. 
Persoonlijk vind ik dit helemaal niet erg, ik ben nu eenmaal een herfst- 

/wintertype. 

 
Tijd voor mij om bewust de natuur te gaan opzoeken. 
Dit jaargetijde wil ik volop beleven.  
In een schraal zonnetje lekker gaan wandelen en mij verwonderen over de 
kruisspinnen. Hoe mooi is het om ze druk in de weer te zien om op de 
onmogelijkste plekjes hun mooie web weer te maken. 

Wel eens een web goed bekeken? Zo prachtig!  Je blijft je afvragen waar de 
spin ergens met dat eerste draadje is begonnen…. 
Genieten van de diversiteit aan paddenstoelen met hun geweldige vormen 
en kleurenpracht. 
Koeien ontwaren in een dikke optrekkende ochtendmist welke over de 
weilanden hangt alsof ze zweven en ganzen vanaf November richting 

Zuiden zien vliegen in die prachtige V-vormen met hun bekende geluid.  

Of je wilt of niet , dan gaat mijn blik omhoog en verschijnt een glimlach van 
oor tot oor.  
 
En wat ook zo heerlijk is? Die bekende “grondlucht” opsnuiven welke de 
herfst zo kenmerkt.  Dit staat voor mij gelijk aan de geur van net gemaaid 
gras.   

 
Een boswandeling in de herfsttijd mag zeker niet ontbreken.  
Lekker met laarzen of wandelschoenen banjeren door een met rood, oranje 
en geel gekleurd bladerdek. 
Soms, als het al wat verder in het seizoen is, gaat na zo’n wandeling bij 

thuiskomst het houtkacheltje aan. 
Het geknetter van het hout, wat soms een kleine vonkjesregen in de kachel 

veroorzaakt, blijft een boeiend schouwspel.  
Wat is dat toch, dat vuur zo’n aantrekkingskracht heeft? 
Je blijft maar in de vlammen staren. Het heeft iets magisch en geeft op een 
bepaalde manier rust. 
Gewoon je gedachten op nul zetten.  
De winter, waar ik mij ook op verheug mag nog heel even wegblijven, voor 
alles is een tijd. 

Geluk zit in kleine dingen ... als je ze maar wilt zien.  
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Agenda  

 
14-09-2021  informatieavond biodiversiteit vanaf 19:45 “Rustende Jager” 
16-09-2021  informatieavond biodiversiteit vanaf 19:45 “Rustende Jager” 
20-09-2021  Oud papieractie De Striepe     Papier vanaf 18:00 plaatsen 
18-10-2021  Oud papieractie De Striepe     Papier vanaf 18:00 plaatsen 
12-11-2021  Ledenvergadering V.V.V.        19:30 uur “Rustende Jager” 

13-11-2021  Rocknight                             21:30 uur “Rustende Jager” 
                                                               Beide onder voor behoud. 
13-11-2021  Inleveren kopij                      Thema ”Heerlijk avondje” 
15-11-2021  Oud papier De Striepe            Papier vanaf 18:00 plaatsen 
13-12-2021  Oud papier De Striepe            Papier vanaf 18:00 plaatsen 

 
   
   

N. B. Wilt u als vereniging een jaarvergadering of een andere belangrijke activiteit 

inplannen? Informeer dan eerst bij Jan Wever, Scheenekamp 3, tel. 689446,  
e-mail wever.kids@home.nl of er op die datum misschien al iets is gepland!  
Per e-mail in ieder geval even vermelden: de datum, de activiteit, de locatie en de 
tijd. De vergaderingen of andere activiteiten die bij Jan Wever worden gemeld, 
komen niet alleen in deze agenda, maar ook op de website te staan. 

 
 
Holenpathe  

is het informatieblad voor de inwoners van Oldeholtpade en wordt uitgegeven 
door een werkgroep, onder auspiciën van Plaatselijk Belang Oldeholtpade.  

Medewerkenden: Gerlinda Delfsma Ria Haasdijk 
 Jeroen Mulder Sonja Deli - Mulder 
 Piet Regtop Albertje Meijerink 

Richard van Hoogwaarden 
Lay out: Alie Nijholt                            
Foto’s voorpagina Leny Salverda  
Bezorger: Jan de Boer  
Drukwerk: Copyshop Wolvega  
Redactieadres: Hoofdweg 128 e-mailadres: holenpathe@gmail.com 
Banknr. Dorpskrant: NL55 RABO 0371.987.954 t.n.v. Plaatselijkbelang Oldeholtpade 

ovv. Werkgroep dorpskrant 
 

De redactie behoudt zich het recht voor de aangeleverde kopij te corrigeren, in te 
korten of eventueel te weigeren. Ook kan het voor komen dat een artikel in een 
latere uitgave geplaatst wordt. Anoniem aangeleverde teksten worden niet 
geplaatst.  
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Recept: 
 

Dit keer beginnen we met een traditionele en wereldberoemde snack uit de 

Colombiaanse keuken. Empanadas. 

Het deeghapje wordt in Colombia vaak gemaakt voor speciale gelegenheden. 

Probeer de smaak van Colombia uit en geniet van een heerlijk gevuld deeghapje. 

Dit heb je nodig voor 20 stuks: 

– 300 gr kippendijen 

– 1 bosuitje 

– 1 ui 

– 20 vellen deeg voor hartige taart of bladerdeeg 

– 50 gr. chorizo 

– 1 rode paprika 

– 1 ei 

– 2 eetlepels crème fraîche 

– paar takjes verse peterselie 

Bereiding: 

– Laat de vellen deeg voor hartige taart 

ontdooien. Verwarm de oven op 200 graden. 

– Bak de gesnipperde ui in een beetje olie aan. Voeg de fijngesneden chorizo toe en 

bak even mee. Doe daarna de fijngesneden kip erbij en bak rondom aan. 

– Snij de paprika in kleine blokjes. Voeg de paprikablokjes toe en bak een minuutje 

door. 

– Hak de bosui in ringetjes en de peterselie fijn en schep door het kipmengsel. Breng 

op smaak met paprikapoeder. Roer er ca. 2 eetlepels crème fraîche door en laat het 

nog 2 minuutjes pruttelen. 

– Neem een vel deeg en druk er met een kookring of kommetje een rondje uit (het 

deeg dat over is kun je tot een stengel rollen en zo deegstengels maken). Bestrooi de 

ondergrond eventueel met bloem om plakken tegen te gaan. 

– Schep ca. 1 eetlepel van het mengsel in het midden van het rondje deeg. Vouw het 

deeg dubbel en druk de randjes goed dicht. Leg de Empanadas op een beklede 

bakplaat. 

– Klop het ei los en bestrijk de bovenzijde van de deegpasteitjes. Bak ze in 25 min. 

goudbruin en gaar. Zowel warm als koud lekker, met of zonder dipsaus! 

Variaties 

Ook lekker met kruiderig gehakt en gekookt ei. Of met kipreepjes, witte vis. (Tilapia) 

https://www.ah.nl/allerhande/recept/R-R940594/empanadas

